
هركس علمی از اختربينى ياد گیرد، همانا شاخهاى از جادوگرى
آموخته است؛ و هر چه بيشتر آن را بیاموزد، سحر بيشترى ياد

گرفته است

از ابن عباس ـ رضی الله عنهما ـ روایت است که رسول الله ـ صلی الله علیه وسلم ـ فرمودند: «من اقتبسََ
جُومِ اقتْبسََ شُعبةَ مِن السحرِ، زادَ ما زادَ»: «هركس علمی از اختربينى ياد گیرد، همانا شاخهاى از علمًْا مِنَ الن

جادوگرى آموخته است؛ و هر چه بيشتر آن را بیاموزد، سحر بيشترى ياد گرفته است».
[صحیح است]

پیامبر ـ صلی الله علیه وسلم ـ بیان میدارد که هرکس چیزی از علم ستارهشناسی و ابراج و استدلال به حرکات آنها
و تاثیر ستارگان بر حوادث زمینی از جمله مرگ یا زندگی یا بیماری کسی و آنچه در آینده رخ میدهد فرا گیرد، در
واقع شاخهای از جادوگری فرا گرفته است؛ و هرچه انسان بیشتر از این علم فراگیرد، جادوی بیشتری فرا گرفته

است.
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